

TABLE TENNIS FUN DAY

乒乓球同樂日

Under the guidance of Ms. Ng Ka Lee, a retired youth table tennis athlete and current professional coach, even beginners can get started with ease.

Interact with fellow table tennis enthusiasts in a friendly, engaging atmosphere and experience the joy of table tennis!

由退役青年乒乓球運動員、專業教練吳嘉莉女士從旁指導，新手也能輕鬆上手。
與其他乒乓球愛好者在友善、互動的氛圍中交流，體驗乒乓球的樂趣！



Ms. Ng Ka Lee 吳嘉莉

2007–2012 Member of the Hong Kong Junior and Youth Table Tennis Team

中國香港青少年乒乓球代表隊成員

February 2012 Ranked 36th in the International Table Tennis Federation (ITTF) U15 world rankings
ITTF U15 世界排名第 36 位

 **24.1.2026**

 **\$300/PERSON 位**

 **14:00 – 15:00 / 15:00–16:00 / 16:00–17:00**

 **TABLE TENNIS ROOM 1, CLUB BAY WING 灣畔會所1號乒乓球室**



鍛鍊反應力與專注力



促進家庭與鄰里互動

REGISTRATION DEADLINE 報名截止日期 : 17.1.2026

Maximum of 4 people per session. Limited availability. First come, first served.

每節最多4人，人數有限，先到先得

For further information or enrollment, please contact Club Bel-Air Reception at Bay Wing (2989 9000) / Peak Wing (2989 6500).

Photos are for reference only.

如有查詢或報名，歡迎致電貝沙灣灣畔會所(2989 9000)或朗峰會所(2989 6500)。圖片只供參考。



貝沙灣